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1

De burgemeester zegt toe de telefonische bereikbaarheid van 1-1-2 in 

2017 weer te monitoren, om te bezien of de providers hun toezeggingen 

nakomen. 

17-3-2016 ABM Bgm Bannink Jore 2e kw 2018

Onlangs is opnieuw afgestemd met het Agentschap 

Telecom en zijn afspraken gemaakt om te onderzoeken 

of de veranderingen die de telecom aanbieders zouden 

realiseren er voor gezorgd hebben dat de  het 

betreffende gebied de mobiele bereikbaarheid van 1-1-2 

is verbeterd. Op 26 juli 2017 zijn alle metingen. Op 6-11-

2017 is bekend geworden dat de rapportage gereed is. 

Het rapport is voorgelegd aan de directie van het 

Agendschap Telecom om het vrij te geven voor externe 

verspreiding. Nadat het besluit is genomen, wordt de 

gemeente geïnformeerd. Het rapport is vanwege interne 

redenen nog niet vrij gegeven voor externe verspreiding. 

Inmiddels is wel inzage verleend in het conceptrapport. 

Op 19 maart 2018 is een memo  van de burgemeester 

via de griffier aan de commissieleden toegestuurd. Met 

team Communicatie wordt afgestemd het 

handelingsperspectief via de geëigende kanalen met de 

burgers te communiceren. In de vergadering van de 

commissie ABM van 17 mei 2018 is besloten de 

toezegging te handhaven. Het gemelde stappenplan 

wordt betrokken bij de voortgangsinformatie.

2
De burgemeester zegt toe de commissie periodiek te informeren over 

woninginbraken.
17-3-2016 ABM Bgm Bannink Caarls elk kwartaal bij de mededelingen van de portefeuillehouder

3

De burgemeester zal de evaluatie over de toepassing/werking van de 

subsidieverordening inbraakwerende maatregelen koopwoningen t.z.t. 

met de commissie terugkoppelen.

30-11-2017 ABM Bgm Bannink Caarls 3e kw 2018 In voorbereiding

4
De commissie wordt schriftelijk geïnformeerd over de op burgers gerichte 

communicatie n.a.v. autoinbraken.
21-6-2018 ABM Bgm Bannink Caarls 3e kw 2018

In juli en augustus is de publiekscommunicatie vanwege 

de vakanties gericht op het (voorkomen van) 

woninginbraken. In september en oktober zal meer 

aandacht worden besteed aan auto-inbraken. Overigens 

is het aantal auto-inbraken ten opzichte van vergelijkbare 

periodes in voorgaande jaren flink gedaald.

5

De commissie zal via de mededelingen worden geïnformeerd over de 

implementatie van het register nevenwerkzaamheden/financiële belangen 

van ambtenaren.

17-5-2018 ABM VB Vergnes 2e/3e kw 2019

Door de outsourcing automatisering vertraagt de 

digitalisering van de P-administratie. Pas vanaf 1-1-19 

kan worden begonnen met een nieuw P-systeem. 

Hierdoor kan dit punt pas in 2019 worden gerealiseerd.

6
De in de progammabegroting genoemde diverse beleidsnota's zullen in 

een mapje via Notubox gebundeld worden ten behoeve van de raad.
17-5-2018 ABM RB De Bruijn afd. hoofden 3e kw 2018 Uitwerking is in voorbereiding

actueel overzicht van toezeggingen per augustus 2018
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7

De burgemeester zegt toe dat hij de raad op de hoogte zal houden van 

de reactie van eenheidsleiding op het voorstel over 1 wijkagent per 5000 

inwoners.

5-7-2018 raad/ABM Bgm Bannink Caarls

8

De kritiek van D66 op de inhoudelijke presentatie van de regiobegroting 

zal worden doorgegeven aan de regio, en het college zal er voor waken 

dat een volgende regiobegroting aan die kritiek tegemoet komt.

5-7-2018 raad/ABM Bgm De Bruijn Van Rooy

9
De commissie zal worden geïnformeerd hoe zal worden omgegaan met 

archeologische vondsten tijdens de realisering van het 

hoofdwinkelcentrum.

22-3-2012 raad/FYD VB Klompmaker Beuving

Uit het verkennend onderzoek blijkt dat gelet op de sloop 

van het vm. kaaspakhuis en de daardoor ‘verstoorde’ 

grond voor dit deel van het Keucheniusgebied er geen 

nader onderzoek verricht hoeft te worden. Voor het 

overige valt het gebied in een regime, waarbinnen nader 

onderzoek moet plaatsvinden bij verstoring van min. 

2.500 M2 en 40 cm diepte. Keucheniusstraat 20 valt 

binnen die omvang, zodat voor de ontwikkeling aan de 

westelijke zijde van het gebied geen nader onderzoek is 

vereist. 

10
Bij de realisering van het hoofdwinkelcentrum zal zoveel mogelijk 

aandacht worden besteed aan de realisering van fietsenstallingen.
22-3-2012 raad/FYD BO Klompmaker Klompmaker

Voor de oostelijke zijde kan de toezegging in stand 

blijven.

11

Wethouder Pas zegt toe de raad over twee jaar, als daar enige ervaring 

mee is opgedaan, te informeren over het succes van het informeren van 

organisatoren van evenementen over de schadelijke gevolgen van het 

oplaten van ballonnen en de adviezen die hen gegeven zullen worden 

voor milieuvriendelijker alternatieven.

23-4-2015 raad/FYD BO Klompmaker Weyland doorlopend

Uit een inventarisatie blijkt dat vanaf april 2015 geen 

vergunningen voor evenementen zijn aangevraagd 

waarbij het oplaten van ballonnen onderdeel van de 

aanvraag was. Voor zover bij de gemeente bekend 

hebben in deze periode geen evenementen 

plaatsgevonden waarbij ballonnen zijn opgelaten. Het 

team Vergunningen blijft alert op aanvragen waarbij dit 

speelt en zal in die gevallen organisatoren van 

evenementen informeren en adviseren over 

milieuvriendelijker alternatieven. De toezegging kan 

daarmee als afgedaan worden beschouwd. De 

toezegging blijft wel op de lijst staan, totdat enige 

ervaring is opgedaan met vergunningaanvragen voor 

evenementen met balonnen. (commissie FYD 25-1-

2017)
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12
Een voorstel over de (regionale) inbreng voor de Floriade 2022 in Almere 

wordt dit najaar met de commissie Fysiek Domein gedeeld.
2-7-2015 FYD BO Klompmaker Detering doorlopend

Naar aanleiding van het regionaal ingezette traject om 

de mogelijkheden te onderzoeken voor een inbreng 

vanuit de regio Gooi en Vechtstreek aan de Floriade in 

2022, heeft het externe adviesbureau Niek Roozen een 

rapportage opgesteld. Om een weloverwogen besluit te 

kunnen nemen over het vervolgtraject, is op 15 februari 

jl. in de Stuurgroep CERT besloten een kosten-

batenanalyse te laten uitvoeren. De kosten-batenanalyse 

wordt opgesteld voor een mogelijke inzending van de 

regio op de Floriade in 2022, alsmede voor 

ontwikkelingen in het kader van de Floriade zónder 

inzending op het Floriade-terrein. Op 10 juli wordt het DO 

Fysiek Domein de kosten-batenanalyse gepresenteerd, 

waarna op 19 juli het Pfho Fysiek Domein (Definitief 

besluit –go or no go-  over het voorstel Vervolgtraject 

Floriade), waarna de gemeenten bij een groen licht 

dienen te besluiten over de consequenties.

13

Wethouder Pas zegt toe dat de commissie voor de vergadering van de 

commissie Fysiek Domein van 27-1-2016 wordt geïnformeerd op welk 

moment de regeling omtrent handhaving van illegaal gebruik van 

vakantiewoningen aan de raad wordt aangeboden.

25-11-2015 FYD BO Klompmaker 2e kw 2018
Zie toezegging 20. Voorstel om deze toezegging van de 

lijst af te voeren en toezegging 20 te handhaven.

14

Wethouder Verbeek zegt op een daartoe strekkend verzoek van de 

fractie van D'66 toe om de mogelijkheden op het gebied van logistiek, 

bevoorraading en verkeerscirculatie te betrekken bij de eerstvolgende 

actualisering van het verkeerscirculatieplan. Daarbij wordt de raad tevens 

geïnformeerd over de ontwikkeling van het regionaal distributiecentrum. 

Naar verwachting in 2017/2018.

20-4-2017 FYD BO Zethof Castelein 2e kw 2019

Ter voorbereiding op de actualisering van het verkeer- 

en vervoersplan (in 2018) is op 10 oktober 2017 een 

(raads)verkeersconferentie gehouden. Dit onderwerp is 

aan de orde geweest en wordt uitgewerkt in het te 

actualiseren verkeer- en vervoersplan.   
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15

Wethouder Verbeek zegt toe dat het college aandacht heeft voor de 

zorgen die door Amsterdam Cruise Port zijn geuit over de 

riviercruisevaart in Huizen en informeert de commissie Fysiek Domein 

begin 2018 over de stand van zaken.

18-10-2017 FYD VB Klompmaker 1e kw 2018

Samen met  ACP en de Hof/Hart van Huizen is een 

informatiebijeenkomst voor de betrokken lokale 

middenstand gehouden op 20 februari jl. over de 

betekenis van de riviercruisevaart  en aandachtspunten 

voor Huizen. Zoals bekend zijn de faciliteiten sinds 

januari 2018 beschikbaar, doch verwachten we in 2018 

weinig aanlopen omdat de programma’s eerder in 2017 

werden gemaakt en verkocht.  Het streven is er op 

gericht vanaf 2019 aanlopen in Huizen te vergroten met 

een doorgroei vanaf 2020/2021 afhankelijk van de 

bekendheid van Huizen als bestemming. De commissie 

heeft op 16 mei besloten de toezegging op de lijst te 

laten staan

16

Wethouder Verbeek zegt toe, dat het nieuwe college onderzoek zal doen 

naar de mogelijkheid over te stappen naar betaalde camperplaatsen, 

waarbij ook de expertise van de Nederlandse Kampeerauto Club (NKC) 

zal worden ingeschakeld

31-5-2018 FYD BO Kuijt Merckx 4e 2018

17

Het college zal in een memo aangeven welke regels gelden voor de 

situering/standplaatslocatie van een nieuw te vestigen poelier op de 

weekmarkt en op basis waarvan (belangenafweging) die wordt 

toegewezen.

28-6-2018 FYD RB Klompmaker 3e kw 2018

Bij de raadsinformatie van 13 juli 2018 is een memo over 

dit onderwerp aan de leden van de raad toegestuurd. 

Voorstel: afvoeren van de lijst.

18

De commissie wordt in het najaar van 2018 geïnformeerd over de wijze 

van aanbesteding van de brugbediening in de aanloophaven voor de 

komende periode.

20-6-2018 FYD VB Zethof Loman 4e kw 2018

19

Wethouder Verbeek zal de commissie informeren over de ontwikkelingen 

rondom de locatie van het speelbos, inclusief de wijze waarop met het 

GNR en omwonenden wordt overlegd.

20-6-2018 FYD BO Kuijt Merckx 4e kw 2018

20

Wethouder Boom verstrekt nadere informatie over de vraag hoe de 

berichten over de verminderde opbrengst van parkeerplaatsen bij het 

project Keucheniushof moeten worden geduid in relatie tot de gevoerde 

gesprekken die door het vorige college zijn gevoerd.

20-6-2018 FYD Boom Klompmaker 3e kw 2018 De informatie is verstrekt. Voorstel: afvoeren van de lijst.
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21
Het college informeert de commissie en raad op gezette tijden over de 

ontwikkelingen rondom het zorg- en veiligheidshuis Gooi en Vechtstreek.
20-6-2018 FYD HO Kuijt Satyane doorlopend

22

Wethouder Boom informeert de commissie over de voortgang van het 

voorstel voor de regeling omtrent handhaving van het illegaal gebruik van 

vakantiewoningen.

20-6-2018 FYD BO Klompmaker Zundert 3e kw 2018

Hiervoor is onder het oude college een collegevoorstel 

gemaakt dat met de toenmalige portefeuillehouders is 

besproken en is aangepast. In aanmerking genomen de 

komst van het nieuwe college en eventuele nieuwe 

inzichten wordt het voorstel opnieuw bekeken en 

besproken met de nieuwe portefeuillehouder en zo nodig 

aangepast waarna het voor besluitvorming aan het 

college (3e kwartaal 2018) wordt voorgelegd en waarna 

de raad wordt geïnformeerd (4e kwartaal 2018).

23
Een eerste beeld van de kustvisie wordt eind 2018 aan de commissie 

voorgelegd.
20-6-2018 FYD BO Klompmaker 4e 2018

24

Wethouder Rebel zegt toe, dat nagegaan zal worden of, en zo ja welke, 

maatregelen na aankoop genomen moeten worden voor het duurzaam 

maken van Brederode 22-24, en als de directe noodzaak daarvoor niet 

aanwezig is dat het duurzaam maken zal worden meegenomen in de 

totale aanpak van het energieneutraal maken van het gemeentelijk 

maatschappelijk onroerend goed.

5-7-2018 raad/FYD RB Klompmaker 3e kw 2018
Het streven is de raad een voorstel voor te leggen in de 

vergadering van 27 september 2018

25

Wethouder Rebel zegt toe, dat de raad de ambtelijke notitie zal 

ontvangen met beantwoording van de vragen van de heer Bartlema, 

waarin ook melding wordt gemaakt van verschillende websites met 

informatie over laadpalen e.d. Tevens zegt hij toe, dat binnen afzienbare 

tijd ook op de gemeentelijke informatiepagina actief informatie zal worden 

gegeven over het gemeentelijk laadpalenbeleid.

5-7-2018 raad/FYD RB Klompmaker
Notitie over laadpalen is meegestuurd met de laatste 

raadsinformatie. Voorstel: afvoeren van de lijst. 

26

Wethouder Boom zegt toe, dat de mogelijkheid van buurtcampings zal 

worden onderzocht en dat hij de uitkomsten daarvan uiterlijk voor de 

volgende zomervakantie aan de raad zal presenteren

5-7-2018 raad/FYD BO Kuijt Merckx 2e kw 2019
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27

De mogelijkheid om van de aan te leggen fietsenstalling bij de 

Regentesse een bewaakte fietsenstalling te maken zal worden bezien. 

Daarbij worden tevens de mogelijkheden betrokken om daar 

werkervaringsplaatsen van te maken.

2-7-2015 SOD BO Kuijt Van den Berg doorlopend

De planning van de bouw van de fietsenstalling is 

inmiddels bekend. In het najaar 2018 zal de 

fietsenstalling geplaatst worden door de Provincie. Het 

betreft een standaard type fietsenstalling met een 

eenvoudige overkapping. Als de gemeente hiervan aan 

bewaakte fietsenstalling wil maken, is dat aan de 

gemeente zelf om te realiseren. Op dit moment worden 

de noodzaak en mogelijkheden hiervan onderzocht. U 

wordt in het vierde kwartaal geïnformeerd via de 

mededelingen van de wethouder.

28
Een uitgebreide analyse van de gegevensset Sociaal Domein volgt medio 

2018 op basis van de (financiële) gegevens over heel 2017
17-10-2017 SOD HO Kuijt Giezen 2e kw 2018

In de commissie SD van juni heeft u de rapportage 

sociaal domein besproken. Voorstel afvoeren van de 

lijst.

29

Wethouder Verhage zegt toe, dat zij terugkoppeling zal geven aan de 

commissie Fysiek Domein en/of Sociaal Domein of de bedoelde subsidie 

uit het wifi4EU-plan kan worden verkregen

9-11-2017
raad/FYD/ 

SOD
HO Klompmaker Van Noord

Zoals in de brief aan uw raad gesteld wordt op het 

moment dat de internet site voor subsidie van wifi-spots 

is open gesteld onderzocht of het wenselijk is om een 

aanvraag te doen. Inmiddels is de site operationeel. 

Gebleken is dat een voucher van € 15.000,-- kan worden 

aangevraagd voor de installatie van wifi-hotspots. 

Gemeenten zijn zelf verantwoordelijk voor de 

financiering van het internetabonnement en het 

onderhoud. Ook moet gewaarborgd zijn dat burgers en 

bezoekers gedurende minstens drie jaar gratis van een 

hoogwaardige wifi-verbinding kunnen genieten. De 

hoogte van de voucher als ook de gestelde voorwaarden 

komen ongeveer overeen met de in 2014 door de 

provincie Noord-Holland verstrekte subsidie. Gezien de 

beperkte behoefte bij winkeliers, de doorontwikkeling 

van 3G naar 4G en mogelijk 5G, gratis data-roaming 

binnen de EU, als ook de aanzienlijke aanvullende 

kosten (afhankelijk van het aantal te creëren punten) 

wordt voorgesteld om af te zien van een aanvraag. 

Voorstel: afvoeren van de lijst.

30

Wethouder Pas zegt toe de commissie te informeren over de 

prestatieafspraken die gemaakt zullen worden met de organisaties 

waarvan de waarderingssubsidie om wordt gezet in een budgetsubsidie.

23-1-2018 SOD VB Kuijt Van Andel 3e kw 2018

31

Wethouder Bakker zegt n.a.v. behandeling van motie M4 toe, dat het 

college in het nog aan de raad uit te brengen voorstel over verbetering 

van de toegankelijkheid van het gemeentehuis, ook een klantvriendelijker 

inrichting van de spreekkamers zal meenemen.

12-2-2018 SOD HO Bigot doorlopend

Er wordt een werkgroep ingesteld die een inventarisatie 

gaat maken van de mogelijkheden om het gemeentehuis 

toegankelijker in te richten alsmede het klantvriendelijker 

inrichten van de spreekkamers. Wij houden u op de 

hoogte over de voortgang. 
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32

Wethouder Bakker zegt toe na te vragen of er al gewerkt wordt met de 

website Jobs om anoniem te kunnen solliciteren en zo niet, of dit 

toegepast zou kunnen worden.

6-3-2018 SOD VB Vergnes Vergnes 3e kw 2018 Is in onderzoek.

33
Wethouder Hoelscher zegt toe de bibliotheek in een volgende ronde van 

de uitvoering van de motie LHBTI+ mee te nemen
19-6-2018 SOD HO Kuijt Filius 4e kw 2018

34

Wethouder Hoelscher zegt toe dat er te zijner tijd een voorstel zal komen 

om de incidentele bekostiging van de consulenten banenafspraak en de 

social return, bij goede resultaten en in overleg met de betrokken 

partners, om te zetten in een structurele bekostiging

19-6-2018 SOD HO Kuijt Willems 4e kw 2019


